

RAK Ceramics PJSC
Invitation to attend the Annual General Assembly
Meeting

دعوة لحضور اجتماع الجمعية العمومية السنوية
سيراميك رأس الخيمة ش.م.ع

With reference to the Company's Annual General Assembly Meeting scheduled to be held at 12:00 p.m. on Tuesday, 17/03/2026, at Waldorf Astoria Hotel – Al Hamra, Ras Al Khaimah – whether by physical attendance or remotely through electronic attendance and electronic voting, please find attached a copy of the proxy form should you wish to use it.

Proxy

M/s: RAK Ceramics PJSC
Greetings,

I / We the undersigned, with Investor Number, and in my capacity as the holder of shares. Hereby authorized Mrs / Mr: to attend and vote on my behalf in the Annual General Meeting of Shareholders of RAK Ceramics PJSC on Monday **17/03/2026** at **12:00** pm to be held at Waldorf Astoria Hotel – RAK, Al Jazerah Al Hamra- or through online presence with electronic voting or any later date which the meeting is adjourned.

To approve the proxy, please enclose a valid copy of your Passport or EID. The Shareholder signature on the proxy, shall be the signature by any of the following entities:

- a) Notary Public.
- b) Commercial chamber of economic dept.
- c) Bank or Company licensed in the state.
- d) Any other entity licensed to perform attestation works.

بالإشارة إلى اجتماع الجمعية العمومية السنوية للشركة المزمع انعقاده الساعة **12:00 ظهراً**، من يوم الثلاثاء الموافق **17/03/2026** والذي سيعقد في فندق والدروف آستوري - الجزيرة الحمراء، رئيس الخيمة - بالحضور الشخصي أو عن بعد من خلال تقنية الحضور الإلكتروني والتصويت الإلكتروني، نرفق لكم نسخة من التوكيل في حالة الرغبة بإستخدامه.

توكيل

السادة/ شركة سيراميك رأس الخيمة ش.م.ع
تحية طيبة وبعد،،،

أنا الموقع / نحن الموقعون أدناه، برقم مستثمر، وبصفتي مساهم أملاكسهم، أفوض / نفوض بموجب هذا السيد / السيدة /، بأن يحضر ويفصوّت باسمي وبالنيابة عني في اجتماع الجمعية العمومية السنوية لشركة سيراميك رأس الخيمة ش.م.ع المقرر انعقاده في يوم الثلاثاء الموافق **17/03/2026** الساعة **12:00** ظهراً والذي سيعقد في فندق والدروف آستوري - الجزيرة الحمراء، رئيس الخيمة - بالحضور الشخصي أو عن بعد من خلال تقنية الحضور الإلكتروني والتصويت الإلكتروني ، وأي تأجيل له.

لاعتماد توكيل الحضور يرجى التكرم بارفاق صورة من جواز السفر أو الهوية الإماراتية، يجب أن يكون توقيع المساهم هو التوقيع المعتمد لدى إحدى الجهات التالية:

- (أ) الكاتب العدل
- (ب) غرفة تجارة أو دائرة الاقتصادية
- (ج) بنك أو شركة مرخصة بالدولة
- (د) أي جهة أخرى مرخص لها القيام بأعمال التوثيق.

Shareholder/Authorized Name:

اسم المساهم / المفوض بالتوقيع:

Signature and Stamp of Legal Person:

التوقيع وختم الشخص الإعتباري:

EID / Passport No:

رقم الهوية / رقم جواز السفر:

Proxy Details:

Name:
Mail ID:
Mobile Number:
EID / Passport No:

تفاصيل الوكيل

الإسم:
البريد الإلكتروني:
رقم الهاتف:
رقم الهوية / رقم جواز السفر:

Note: The Commercial Companies Law stipulates that a proxy attending the General Assembly meeting must not be a member of the Board of Directors, an employee of the Company, a securities brokerage firm, or an employee thereof. A proxy representing a number of shareholders must not, in such capacity, hold more than 5% of the Company's issued share capital. Shareholders lacking legal capacity or with diminished capacity shall be represented by their legally appointed representatives.

ملاحظة: يشترط قانون الشركات التجارية في الوكيل الذي يحضر اجتماع الجمعية العمومية أن يكون من غير أعضاء مجلس الإدارة أو العاملين بالشركة أو شركات وساطة في الأوراق المالية أو العاملين بها ويجب ألا يكون الوكيل - لعدد من المساهمين - حائزًا بهذه الصفة على أكثر من 5% من رأس مال الشركة المصدر، ويمثل ناقصي الأهلية وفقيها الناثبون عنهم قانوناً.